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Abstract (en)
[origin: WO9222436A1] Described is an information carrier intended for the application of any kind of information, in particular writing, images or
colour designs in the form of colour pigments (3), to a preferably smooth surface (7). The information carrier, which has a laminate structure (1)
incorporating the information, is designed to ensure that application is simple yet gives high-quality results. The laminate (1) includes at least one
water-insoluble but solvent-soluble, preferably transparent protective film (2) on which the pigments (3) are extensively bonded on at least one side
so that the protective film (2) also acts as the substrate for the pigments (3).

Abstract (fr)
L'invention concerne un support d'informations pour appliquer des informations de toute espèce, notamment des textes, des images et/ou
des couleurs, sous forme de pigments colorés (3), sur une surface lisse de préférence (7). Ledit support comprend un stratifié (1) comportant
l'information. Il permet une application de haute qualité et néanmoins simple et est constitué de telle sorte que le stratifié (1) comporte au moins une
couche de protection (2) insoluble dans l'eau, soluble aux solvants et transparente de préférence, sur laquelle les pigments colorés (3) sont fixés
dans une large mesure au moins d'un côté, de sorte que la couche de protection (2) serve en même temps de support aux pigments colorés (3).
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